
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 12 oktober 
Kl. 19.30, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Stig Olsson (SO), Erik Neander (EN), Elin Tärnqvist (ET), 
Jonas Bertilsson (JB) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med att SO delade tankar utifrån Temat BRO till tro. Han berättade om hur hans väg 
in i tron sett ut och hur han uppskattat att mötas i församlingsbönen. Vid nästa möte delar ET något.   
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL Berättade om kyrkokonferensens diskussioner och beslut. JL berättade också att han just nu möter 
många i församlingen i själavård och är glad för att vi i församlingen får erbjuda det.  
Ungdomsledare: JL har försökt följa upp med ALT, men har inte fått någon respons. Styrelsen talade 
om behoven av ledare för unga och om hur vi kan hitta någon sådan. Vi bad för detta.  
 
6. Diakoni 
Bro till tro - Välkomnande: Vid förra styrelsemötet samtalades om hur vi välkomnar människor in i 
församlingen i olika steg. Vi påminde oss om vad vi sa den gången och samtalade vidare om detta.  
 
Krisgruppen: Krisgruppen har samtalat om och hittat former för nattvardsfirande och kyrkfika. 
Gruppen har också bokat in ett möte för att lyfta frågan om andra kriser församlingen skulle kunna 
möta.   
 
Höstens program: JL konstaterade att han gjort en programmiss, vilket betydde att programmet 
behövde justeras. Han bollade detta med programrådet och andra berörda och justerat detta i 
kalendern.  
 



Lyssnarna: Gruppen möttes till ett samtal i slutet av september och pratade om glädjen i att mötas, 
men att det är en glädje som har utrymme också för det svåra. Detta har lett till att JL skriver 
bibelord i veckomailen som vill belysa detta.  
 
8. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi i dagsläget har intäkter på 418 620 kr och utgifter på 292 399 kr, vilket 
ger ett överskott på 126 221kr. SO har sett över hur det kommer sig att vi har det överskottet och 
konstaterar att det beror på att el och vatten varit billigare än väntat så här långt och att vi inte 
använt allt ekonomiskt utrymme vi budgeterat för bygg/renovering.  
 
Målning fasader: Vi har haft en målare kontrakterad för att måla om fasaden på kyrkan. Arbetet görs 
klart under hösten eller tidig vår. Slutsumman för det arbetet kommer troligen att landa på runt 
25 000 – 30 000 kr.  
 
Nytt piano till kyrksalen: Samuel Olofsson har beställt ett elpiano och några nya mikrofoner till 
kyrksalen. Kostanden för detta kommer att landa runt 28 000 kr.  
  
Lekutrustning ute: Frågan bordlades till kommande möte.  
 
Förvaring: Det behövs ett skåp i hörnet vid orgeln för reservporslin. GT har börjat jobba med detta. 
RD tittar på innehållet i kassaskåpet för att se om det kan skickas till arkivcentrum. 
 
Parkeringen: RD följer upp arbetet med parkeringen.  
 
9. Övriga frågor 
Begravning för Kerstin Davidsson hålls i församlingen den 21/10. SO följer upp med Göran Torstadius 
hur församlingen uppmärksammar detta. 
SO lyfte frågan om att sätta en solpanel på taket till kyrkan. RD samlar andra kunniga i frågan och 
siktar på att ha ett förslag till årsmötet 2022.  
ET ställde frågan om att skaffa en ny frys till församlingen att använda vid behov. GT undersöker 
detta.  
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 16/11 kl 19.30  
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


